

Recull setmanal de continguts - 17 de febrer 2020

Published by [Josep Garcia Vázquez](#) [1] on 17/02/2020 - 08:00 | Last modification: 21/02/2020 - 14:20



Recull Setmanal de Continguts

17 de febrer de 2020

Normativa
Resolució sobre «La contribució del Comitè Econòmic i Social Europeu al programa de treball de la Comissió per a 2020 i 2021» (2020/C 47/01) Comitè Econòmic i Social Europeu. 11/02/2020 [2]
Dictamen del Comitè Econòmic i Social Europeu sobre la «Política econòmica de la zona de l'euro (2019)» (dictamen addicional) (2020/C 47/17) Comitè Econòmic i Social Europeu. 11/02/2020 [3]
Dictamen del Comitè Econòmic i Social Europeu sobre l'«Estudi Prospectiu Anual sobre el Creixement per al 2019 (Dictamen addicional)» [COM(2018) 770 final] (2020/C 47/18) Comitè Econòmic i Social Europeu. 11/02/2020 [4]
Dictamen del Comitè Econòmic i Social Europeu sobre «La tecnologia de cadena de blocs i el mercat únic de la UE: cap a una nova era d'iniciativa» (2020/C 47/03) Comitè Econòmic i Social Europeu. 11/02/2020 [5]
Webs / Butlletins institucionals públics
Díaz assenyala l'economia social com a un "eix d'acció" del Ministeri de Treball Ministeri de Treball, Migracions i Seguretat Social. 13/02/2020 [6]
Estadística de Societats Mercantils. Desembre 2019 i any 2019. Dades provisionals Institut Nacional d'Estadística. 13/02/2020 [7]



Granollers obté la certificació de qualitat per als polígons industrials Congost, Jordi Camp i Coll de la Manya

[Diputació de Barcelona, 12/02/2020](#) [8]

Artesania Catalunya i el Museu del Disseny de Barcelona presenten la mostra "Rajoles i oficis. Propostes artesanes conte

[Departament d'Empresa i Coneixement, 11/02/2020](#) [9]

El grup 'Financial Times' torna a reconèixer Catalunya com la millor regió per a invertir al sud d'Europa

[Departament d'Empresa i Coneixement, 11/02/2020](#) [10]

Aprovada la Llei de la vitivinicultura, una normativa que protegeix i reforça la garantia de qualitat dels vins catalans

[Departament d'Agricultura, Ramaderia, Pesca i Alimentació, 11/02/2020](#) [11]

La Clota Cotreball, l'espai de coworking amb retorn social

[Barcerlona Activa, 09/02/2020](#) [12]

Barcelona es prepara per un futur ple d'ocupació, talent digital i noves empreses

[Barcelona Activa, 09/02/2020](#) [13]

Webs / Butlletins institucionals no públics

Economia solidària i agroecologia: sembrant transformació

[Economia Solidària, 14/02/2020](#) [14]

Les dones professionals corroboren la discriminació per raó de gènere a l'àmbit laboral

[Social.cat, 12/02/2020](#) [15]

"Les taxes altes de pobresa són una opció política". Philip Alston, relator de l'ONU

[Taula del Tercer Sector Social, 10/02/2020](#) [16]

Prensa

Espanya és el segon país de la UE que més ocupació ha creat el 2019

[Público, 14/02/2020](#) [17]

El PIB va créixer un 1,2% a l'eurozona i un 1,4% a la UE

[Cinco Días, 14/02/2020](#) [18]

Les 'start-ups' faran un congrés alternatiu per la cancel·lació del 4YFN

[Ara, 13/02/2020](#) [19]

L'FMI creu que la reforma laboral del PP va precaritzar l'ocupació

[Ara, 13/02/2020](#) [20]

La cancel·lació del Mobile deixa enlaire el 29% dels ingressos de la Fira



[El País. 13/02/2020](#) [21]

Brussel·les preveu que Espanya creixi un 1,6% el 2020 i alerta dels "riscos" del coronavirus per a l'economia global

[Eldiario.es. 13/02/2020](#) [22]

695 treballadors van morir a causa d'accidents de treball el 2019

[Eldiario.es. 13/02/2020](#) [23]

Els organitzadors cancel·len el Mobile World Congress de Barcelona per la crisi del coronavirus

[El País. 13/02/2020](#) [24]

El sector tèxtil cerca alternatives a les fàbriques xineses pel coronavirus

[La Vanguardia. 13/02/2020](#) [25]

El govern espanyol derogarà el proper dimarts els acomiadaments per baixes justificades

[Público. 12/02/2020](#) [26]

Barcelona perdrà gairebé 500 MEUR per la suspensió del Mobile

[Público. 12/02/2020](#) [27]

La dona, el pilar invisible que sosté el món rural

[Público. 12/02/2020](#) [28]

Els analistes fallen en les seves previsions del PIB per al 2019, però l'encerten en la taxa d'atur

[Cinco Días. 12/02/2020](#) [29]

Díaz estudia que la llei consideri la pausa de cafè o per a fumar temps de treball

[Cinco Días. 12/02/2020](#) [30]

La xifra d'aturats sense estudis universitaris que aconseguixen una feina cau a mínims històrics

[El Periódico. 12/02/2020](#) [31]

Un 56% de treballadors no esperen un augment de sou

[El Punt Avui. 12/02/2020](#) [32]

Un estudi constata que les dones són discriminades laboralment

[El Punt Avui. 12/02/2020](#) [33]

Deliveroo insistirà fins al Suprem que els seus 'riders' són autònoms

[El Periódico. 12/02/2020](#) [34]

L'increment salarial pactat en conveni arrenca l'any en l'1,98%

[Cinco Días. 11/02/2020](#) [35]

El govern espanyol preveu menys creixement i renuncia al superàvit a la legislatura

[Cinco Días. 11/02/2020](#) [36]

• [47]

Source URL: <https://ocupacio.diba.cat/en/news/2020/02/14/recull-setmanal-de-continguts-17-de-febrer-2020>

Links:

- [1] <https://ocupacio.diba.cat/en/members/garciavjm>
- [2] https://eur-lex.europa.eu/legal-content/ES/TXT/PDF/?uri=OJ:JOC_2020_047_R_0001&from=ES
- [3] https://eur-lex.europa.eu/legal-content/ES/TXT/?uri=uriserv:OJ.C_.2020.047.01.0106.01.SPA&toc=OJ:C:2020:047:TOC
- [4] https://eur-lex.europa.eu/legal-content/ES/TXT/?uri=uriserv:OJ.C_.2020.047.01.0113.01.SPA&toc=OJ:C:2020:047:TOC
- [5] https://eur-lex.europa.eu/legal-content/ES/TXT/?uri=uriserv:OJ.C_.2020.047.01.0017.01.SPA&toc=OJ:C:2020:047:TOC
- [6] <http://prensa.empleo.gob.es/WebPrensa/noticias/ministro/detalle/3718>
- [7] <https://www.ine.es/daco/daco42/daco424/sm1219.pdf>
- [8] <https://www.diba.cat/sala-de-premsa/-/granollers-obte-la-certificacio-de-qualitat-per-als-poligons-industrials-congost-jordi-camp-i-coll-de-la-manya>
- [9] <https://govern.cat/salaprensa/notes-premsa/382600/artesia-catalunya-museu-del-disseny-barcelona-presenten-mostra-rajoles-oficis-propostes-artesanes-contemporanies>
- [10] <https://govern.cat/salaprensa/notes-premsa/382611/grup-financial-times-torna-reconeixer-catalunya-millor-regio-invertir-al-sud-europa>
- [11] <https://govern.cat/salaprensa/notes-premsa/382619/aprovada-llei-vitivinicultura-normativa-que-protegeix-reforca-garantia-qualitat-dels-vins-catalans>
- [12] <https://www.barcelonactiva.cat/barcelonactiva/cat/novetats-i-premsa/novetats/2020/02/11/pagina51416.jsp>
- [13] <https://www.barcelonactiva.cat/barcelonactiva/cat/novetats-i-premsa/novetats/2020/02/11/pagina51414.jsp>
- [14] <http://xes.cat/2020/02/14/economia-solidaria-i-agroecologia-sembrant-transformacio/>
- [15] <https://www.social.cat/noticia/11474/les-dones-professionals-corroboren-la-discriminacio-per-rao-de-genera-a-lambit-laboral>
- [16] <http://www.tercersector.cat/noticies/les-taxos-altes-de-pobresa-son-una-opcio-politica-philip-alston-relator-de-lonu>
- [17] <https://www.publico.es/politica/datos-eurostat-espana-segundo-pais-ue-femenino-creado-2019.html>
- [18] https://cincodias.elpais.com/cincodias/2020/02/14/economia/1581677759_653538.html
- [19] https://www.ara.cat/economia/Tech-city-4YFN-barcelona_0_2398560277.html
- [20] https://www.ara.cat/economia/FMI-reforma-laboral-PP-precaritzar-ocupacio_0_2399160122.html
- [21] https://elpais.com/ccaa/2020/02/13/catalunya/1581620917_893710.html
- [22] https://www.eldiario.es/economia/Bruselas-Espana-crezca-riesgos-coronavirus_0_995300553.html
- [23] https://www.eldiario.es/economia/trabajadores-murieron-causa-trabajo_0_995300770.html
- [24] https://elpais.com/tecnologia/2020/02/12/actualidad/1581509148_414423.html
- [25] <https://www.lavanguardia.com/economia/20200213/473510338840/coronavirus-impacto-economia-china-fabricas-textil.html>
- [26] <https://www.publico.es/politica/gobierno-derogara-proximo-martes-despidos-bajas-justificadas.html>
- [27] <https://www.publico.es/economia/barcelona-perdida-500-millones-euros-suspension-mobile.html>
- [28] <https://www.publico.es/economia/mujer-pilar-invisible-sostiene-mundo-rural.html>
- [29] https://cincodias.elpais.com/cincodias/2020/02/12/economia/1581504356_710879.html
- [30] https://cincodias.elpais.com/cincodias/2020/02/12/economia/1581519596_214836.html
- [31] <https://www.elperiodico.cat/ca/economia/20200212/els-atrurats-no-universitaris-que-aconsegueixen-una-feina-cauen-a-minims-historics-7845657>
- [32] <http://www.elpuntavui.cat/economia/article/18-economia/1738589-un-56-de-treballadors-no-esperen-un->



augment-de-sou.html

[33] <http://www.elpuntavui.cat/economia/article/18-economia/1738368-un-estudi-constata-que-les-dones-son-discriminades-laboralment.html>

[34] <https://www.elperiodico.cat/ca/economia/20200212/deliveroo-presenta-recurs-tribunal-suprem-repartidors-treballadors-autogonoms-7844729>

[35] https://cincodias.elpais.com/cincodias/2020/02/11/economia/1581441126_543457.html

[36] https://cincodias.elpais.com/cincodias/2020/02/11/economia/1581414929_035719.html

[37] <https://www.lavanguardia.com/economia/20200211/473457934395/cataluna-inversion-madrid-financial-times-fdi-ranking.html>

[38] https://www.eldiario.es/economia/Gobierno-concede-afrontar-compromisos-politica_0_994600831.html

[39] <https://www.eixdiari.cat/economia/doc/87106/el-parlament-aprova-la-llei-vitivinicola-per-a-regular-el-sector-i-adaptar-lo-a-la-normativa-europea.html>

[40] <https://el9nou.cat/valles-oriental/actualitat/els-poligons-jordi-camp-congost-i-coll-de-la-manya-de-granollers-obtenen-el-certificat-de-qualitat/>

[41] <https://www.elmundo.es/comunidad-valenciana/2020/02/10/5e41702bfdddfed4a8b45c2.html>

[42] https://cincodias.elpais.com/cincodias/2020/02/07/economia/1581102427_754663.html

[43] https://cincodias.elpais.com/cincodias/2020/02/07/economia/1581095295_602987.html

[44] https://cincodias.elpais.com/cincodias/2020/02/10/economia/1581331553_014088.html

[45] https://www.eldiario.es/alternativaseconomicas/Nueva-agenda-economica-Madrid_6_994310588.html

[46] https://www.ara.cat/economia/10-localitats-mes-atur-catalunya-menys-habitants_0_2396160438.html

[47] <https://ocupacio.diba.cat/node/2805>